

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones : 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEEX : 23-867

6th January 1984

PRESS BRIEFING ON THE JANUARY 11 SCG MEETING

Following a meeting of the Special Consultative Group (SCG) on Wednesday, January 11, United States Assistant Secretary of State for European Affairs, Mr. Richard Burt, Chairman of the SCG, will brief the press in the NATO Press Theatre at the Alliance Headquarters (Evere). The briefing will be entirely on the record and also open to the broadcast media. Precise time is still to be determined, but the briefing is expected to take place around 4 p.m.

---

Le 6 janvier 1984

BRIEFING A LA PRESSE DU 11 JANVIER SUR LE GCS

Le mercredi, 11 janvier, M. Richard Burt, Secrétaire d'Etat adjoint des Etats-Unis pour les Affaires européennes et Président du Groupe Consultatif Spécial (GCS), donnera un briefing à la presse dans la grande salle de presse, au siège de l'Alliance (Evere), après la réunion du Groupe Consultatif Spécial. Ce briefing, avec attribution de source, sera également ouvert à la presse radiodiffusée. L'heure exacte de ce briefing reste à déterminer, mais il est permis de penser qu'il se tiendra aux environs de 16 heures.